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Fråga till Sektor Välfärd – Statistik SSK Välfärd 
Gävle? 

Redovisningen av antalet anställda hyrsjuksköterskor har varit otydlig för nämnden 
under lång tid, därför vill vi Moderater nu få en tydlig redovisning. 

Fråga till Sektor Välfärd 

Hur många totalt tjänstgörande SSK vid Välfärd Gävle redovisat månadsvis samt hur 
många av dessa var hyrsköterskor, med start från januari 2024 och slut mars 2025? 

Anders Jansson Gladh (M) 


